
ZAPISNIK 

SA 21. SJEDNICE OPĆINSKOG  VIJEĆA OPĆINE ŠOLTA  

održane dana 29.11.2022. godine u Općinskoj vijećnici, Grohote 

 

 

Sjednica je započeta u 08:19   sati. 

 

Nazočni vijećnici: Luka Burica, Anton Purtić, Ante Blašković, Tomislav Sinovčić,  Teo Tomić, 

Tihomir Glavurtić, Zvjezdana Jelinčić, Antonio Burica i Ćiril Kalebić. 

 

 

Sjednici još nazočuju:  

Nikola Cecić-Karuzić – Općinski načelnik 

Nataša Nazor Jovović - Pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela Općine Šolta 

Tonkica Radeljić - viši financijski stručni suradnik u JUO Općine Šolta 

 

Predsjedatelj: Teo Tomić 

Zapisničarka: Katja Tramontana-Domaćina 

 

- sjednica se tonski snima 

 

Dnevni red: 

1. Usvajanje dnevnog reda 

2. Usvajanje zapisnika sa 20. sjednice Općinskog vijeća 

3. Vijećnička pitanja  

4. UPU Maslinica u svezi ID PPU Općine Šolta 

5. Izvještaj o radu Vijeća za davanje koncesijskog odobrenja  

6. Rasprava o Proračunu Općine Šolta za 2023.g. 

7. Donošenje odluke o statusu Kulturno-informativnog centra Općine Šolta 

8. Nacrt Pravilnika o unutarnjem redu i način rada Kulturno-informativnog centra otoka Šolte  

9. Plan upravljanja pomorskim dobrom – rasprava 

10. Zaključak Ante Šantić, vodovodni priključak za potrebe poljoprivrede  

11. Odluka o davanju ovlaštenja Općinskom načelniku za provedbu natječaja za prodaju   

nekretnina u vlasništvu Općine Šolta 

12. Smjernica za organizaciju i razvoj sustava civilne zaštite  Općine Šolta  

za razdoblje od 2023. do 2027.g. 

13. Analize stanja sustava civilne zaštite Općine Šolta za 2022. godinu  

i prijedlog Plana razvoja sustava civilne zaštite Općine Šolta za 2023. godinu 

14. Postavljanje povijesne ploče na javnu vodu (na tržnici) u Grohotama 

15.  Razno 

 

Ad 1.) Usvajanje dnevnog reda 

 

Predsjedatelj predlaže izmjenu dnevnog reda. Budući je na sjednicu stigla direktorica URBOS-a 

d.o.o., izrađivača ID UPU Maslinica, Maja Madiraca, predlaže da točka 4. bude ispred vijećničkih 

pitanja. Nadalje točku 5. predlaže skinuti sa dnevnog reda jer predsjednik Vijeća za koncesijska 

odobrenja, Željko Mišić, opravdano nije mogao danas prisustvovati sjednici. Ova točka će biti na 

slijedećoj, ili jednoj od slijedećih sjednica. 



 

Predloženi dnevni red, kako slijedi, Predsjedatelj stavlja na glasovanje: 

1. Usvajanje dnevnog reda 

2. Usvajanje zapisnika sa 20. sjednice Općinskog vijeća 

3. UPU Maslinica u svezi ID PPU Općine Šolta 

4. Vijećnička pitanja 

5. Rasprava o Proračunu Općine Šolta za 2023.g. 

6. Donošenje odluke o statusu Kulturno-informativnog centra Općine Šolta 

7. Nacrt Pravilnika o unutarnjem redu i način rada Kulturno-informativnog centra otoka Šolte  

8. Plan upravljanja pomorskim dobrom – rasprava 

9. Zaključak Ante Šantić, vodovodni priključak za potrebe poljoprivrede  

10. Odluka o davanju ovlaštenja Općinskom načelniku za provedbu natječaja za prodaju       

             nekretnina u vlasništvu Općine Šolta 

11. Smjernica za organizaciju i razvoj sustava civilne zaštite  Općine Šolta  

             za razdoblje od 2023. do 2027.g. 

12. Analize stanja sustava civilne zaštite Općine Šolta za 2022. godinu  

 i prijedlog Plana razvoja sustava civilne zaštite Općine Šolta za 2023. godinu 

13. Postavljanje povijesne ploče na javnu vodu (na tržnici) u Grohotama 

14. Razno  

 

 

Dnevni red 21. sjednice usvojen je JEDNOGLASNO. 

 

 

Ad 2.) Usvajanje zapisnika sa 20. sjednice Općinskog vijeća 

 

Zapisnik sa 20. sjednice Općinskog vijeća Općine Šolta usvojen je JEDNOGLASNO. 

 

Ad 3.) UPU Maslinica u svezi ID PPU Općine Šolta 

 

Načelnik daje uvodnu riječ i u bitnom navodi da je Odluka donesena i to prije godinu ipo dana, ali nije 

ispoštovana dinamika, pomakli su se neki rokovi, i nedostaje mišljenje MO Maslinica. Treba nastaviti 

pokrenutu proceduru. 

 

Tihomir Glavurtić, kao vijećnik i mještanin Maslinice, iznosi svoj stav te smatra da je prvo trebalo   , 

pitati mještane za mišljenje, ako treba i provesti referendum, a ne obrnuo, i zanima ga kako to da nije 

potrebna studija utjecaja na okoliš i tko je to tako odlučio, što će se dogoditi sa morem, kakav će 

kanalizacijski sistem imati. 

 

Predsjedatelj daje riječ Maji Madiraca. 

Maja Madiraca navodi da je u ovoj složenoj proceduri u razdoblju od 2019 godine do danas jedino 

gotov postupak oko Studije utjecaja na okoliš. Zemljište u okviru 10 hektara pretvara se u turističko-

ugostiteljsku zonu i mora biti usklađeno kako sa Konzervatorskim odjelom tako i sa svim drugim 

javno pravnim tijelima koji su morali dati svoje mišljenje, i dali su svoju suglasnost. Prema 

Županijskom planu postoji ograničenje kapaciteta, ne može biti preko 140 postelja, objekti moraju biti 

niski P+1, ne mnogu biti turistički apartmani, to nije dozvoljeno. Predviđeno je kao wellness zona, 

mora se voditi računa o očuvanju okoliša i zelenim površinama. Strateška procjena utjecaja na okoliš 

nije potrebna za ovu veličinu projekta jer se radi o malom obuhvatu i malim kapacitetima. Od 10 



tisuća m2 samo 3 tisuće smije biti izgrađeno. U pojasu od 70m od mora ne smije biti smještajnih 

kapaciteta, apartmana, već samo ugostiteljskih objekata. Konzervatorski elaborat je temelj on kaže 

koliko zelenila mora biti. Što se tiče priključenja na kanalizaciju ne zna se što će javno pravna tijela 

tražiti kada dođe do toga, kakve uređaje za pročišćavanje. Proceduru treba nastaviti, Plan treba staviti 

na javnu raspravu, a prijedlog Plana za javnu raspravu treba biti poduprt sa većinom mještana 

Maslinice. Svakako treba zaključiti da li se ide dalje u posao. 

 

U 8:33 sati na sjednicu stiže Tomislav Petrović, predstavnik MO Maslinica. 

 

Tihomir Glavurtić iznosi da ne postoji na svijetu nikakav uređaj, separator, koji će odvojiti takve 

nečistoće. Ako ne postoji kanalizacijski sistem na kojeg se može spojiti, koji izlazi bar 7 km od obale, 

iz toga nema ništa, 

 

Ćiril Kalebić komentira kako je g.Kuret prezentirao da im za projekt treba 2000 m2 koje bi se 

prebacile u građevnu zonu, a sada je to došlo na 10.000 kvadrata. Je li se ta prenamjena zemljišta tih 

10 tisuća kvadrata treba u Planu kompenzirati sa nekim dijelom, ili se može samo tako jednostavno 

širiti građevna zona.. 

 

Maja Madiraca potvrđuje da je g.Kuret rekao dobro, da se radi o 3000m2, ali da bi se sve uskladilo i 

osmislilo mora ući cijela površina od 10 tisuća m2, a samo 30% može biti izgrađeno. Za ovakav 

projekt, gdje su konzervatori odredili točno područje gdje se jedino može graditi, ne treba nigdje u 

PPU nešto smanjivati, kompenzirati građevnu površinu. I svako javno pravno tijelo mora kontrolirati, 

pratiti ono za što je nadležno.  

 

Ante Blašković naglašava da su građevne zone one kojima se uvijek nešto mućka, postoji opasnost da 

na cijelom tom području u budućnosti bude nekih izmjena i naknadne gradnje, toga se ljudi boje. 

 

Maja Madiraca napominje da ideja H.L. Dvorca nije zakon, svoje mišljenje će reći Konzervatori, 

predlagači Plana, mještani itd. 

 

Predsjedatelj daje riječ Tomislavu Petroviću ispred MO Maslinica. 

Tomislav Petrović iznosi da MO Maslinica ne podržava ovaj projekt. Trebalo je, navodi, napraviti 

javnu tribinu. 

 

Predsjedatelj smatra da bez utemeljenih dokaza se ne može donijeti odluka, mjesni odbor najprije 

mora sazvati zbor mještana i provesti proceduru. Zanima ga da li je stav MO obvezan u ovoj proceduri 

i da li zbog njihovog negativnog mišljenja ovo sve pada u vodu.  

 

Maja Madiraca pojašnjava da Izrađivač Plana preuzima izradu nakon donošenja Odluke koju donese 

Vijeće. Njihov zadatak nije da obraća pažnju na odluke mjesnih odbora koji uglavnom otežavaju 

proceduru jer mjesta ne žele, uglavnom, nikakve promjene. 

 

Tihomir Glavurtić želi istaknuti da mjesto referendumom na kraju može zaustaviti taj projekt i pobiti 

odluke Općinskog vijeća. 

 

Ante Blašković ističe da u Hrvatskoj treba konačno uvažavati mišljenja stanovništva, a ne stranih 

ulagača. 

 



Luka Burica također je mišljenja da MO treba sazvati zbor građana i pozvati Investitora da se čuju 

obje strane i tek onda donijeti stav mjesnog odbora. 

 

Zvjezdana Jelinčić smatra da ni zbor građana nije relevantan jer Maslinica ima veliki broj stanovnika, 

a na Zbor će se pojaviti tek 20 tak ljudi.  

 

Načelnik smatra da je sve jasno, jer Plan se ne zna kako će točno izgledati, opet će taj Plan biti na 

Vijeću koje ga može prihvatiti ili ne prihvatiti. Izradu Plana Općina ne plaća, smatra da treba dopustiti 

da se napravi prijedlog Plana pa onda o njemu raspravljati. 

 

Predsjedatelj zahvaljuje Maji Madiraca koja u 9:05 sati odlazi sa sjednice. 

Tihomir Glavurtić također napušta prostoriju da bi gospođi Maji pojasnio neke stvari i nije bio 

prisutan na glasovanju koje slijedi. 

 

Predsjedatelj poziva na glasovanje o Odluci. 

JEDNOGLASNO, sa 8 ZA, donosi se 

 

Zajednička odluka  

o izradi izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja  naselja Maslinica  

i s tim u vezi Izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Općine Šolta 

 

 

Ad 4.) Vijećnička pitanja 

 

Ante Blašković pita pojašnjenje u svezi pitanja sa prošle sjednice o zapošljavanju još jednog 

električara u Basilji, što je Načelnik mislio pod „bar za dio godine“. Je li to znači sezonski. 

Načelnik ponavlja da je svakako potrebno zaposliti još jednog električara i to za stalno, ne može biti 

sezonski, ali to je procedura Basilije. 

 

Anton Purtić pita što će biti sa zgradom bivše Jugoplastike koja više neće biti na raspolaganju 

Basiliji, i gdje će se odlagati strojevi i sve što je tamo komunalno skladištilo. 

Načelnik obrazlaže da je točno da prostor treba iseliti od 1.1. ili ako uspiju malo produžiti, ali problem 

je gdje. Planira se postaviti montažni objekt 10x10 koliko je dozvoljeno, prikupljaju se ponude. Treba 

i osigurati sredstva, ako Proračun prođe. Taj objekt za skladište postavio bi se na Boroviku jer tamo 

nema zatvorenog objekta, tamo postoji samo nadstrešnica koju se ne može zatvoriti. Zgrada bi koštala 

nešto više od 400.000 kn sa svom infrastrukturom, stavljeno je u Proračun, raspisat će se natječaj.  

Strojevi i kamioni će biti vani, ono što može. 

 

Tihomir Glavurtić vratio se na sjednicu u 9:14 sati. 

 

Ćiril Kalebić pita da li u ovoj godini treba donijeti Odluku o zabrani radova u sezoni za 2023.g. 

Načelnik potvrđuje da mora biti donesena u ovoj godini kako bi se mogla primjenjivati u 2023.g. i 

neka se stavi u dnevni red jedne od sjednica do kraja godine. 

 

Tihomir Glavurtić govori o uništenom suhozidu i izgrađenom betonskom zidu što je sramota, kraj 

sv.Jele u Donjem Selu, naglašava da se to ne smije tako raditi, mora biti naša gradnja, bar da na nešto 

liči, sve se uništilo, navodi da je prijavio sve Konzervatorima. 



Ante Blašković također pita da li se misli urediti zid na ulazu u Srednje Selo, koji je ostao nedovršen 

jer vlasnik nije dozvolio da se dira njegov zid. Predlaže riješiti to na način da se ispred postojećeg zida 

napravi novi, jer  ima dovoljno mjesta. Sve je lijepo uređeno, a onda je dio te ruševine koji se može 

sanirati da se ne dira njihova parcela. 

 

Načelnik smatra da takvima ne treba još i darovati zid na uštrb javnog puta. Isti vlasnici su u drugom 

mjestu, u Gornjoj krušici, sa svojim skalama ušli u javnu površinu 1,2 m i nije postavljena javna 

rasvjeta, ali Općina im nije srušila skale.  

 

Ćiril Kalebić ističe da je primijetio da na više mjesta niću nova odlagališta građevinskog otpada pa ga 

zanima da li je Općina što poduzela od zadnje rasprave. 

 

Načelnik izvješćuje da su zatražene ponude za ograditi deponij žicom. Ostaviti će se otvoren samo 

jedan dio. Na stručnom skupu u Splitu imao je susret sa ministrom Paladinom i zatražio od njega 

termin za sastanak na ovu temu, da se omogući gospodarenje tim otpadom, a ako ne može i nije 

općinski neka se Ministarstvo pobrine kako će ga odnijeti i zbrinuti. 

 

Ante Blašković najavljuje da će napisati svoju viziju rješenja ovog problema i dostaviti Vijeću. 

Ćiril Kalebić nije zadovoljan odgovorom jer je zapravo mislio na to da li se konačno ide u otkup 

potrebnog zemljišta na Vrvotinama. 

Načelnik pojašnjava da u Prostornom planu piše da je potrebno 8000 m2, a u daljnjem tekstu da može 

i 7000 m2, pa sad zapravo ne zna zašto nije prošao zahtjev za reciklažno dvorište. Treba ponovno 

predati zahtjev. 

 

Predsjedatelj pita da li se zna čiji je deponij na putu prema Senjskoj,  kakav je to deponij i je li to 

dopušteno. 

Načelnik izvješćuje da je, kako je čuo, zemljište kupila firma B-cop i tu vrše deponiranje materijala 

iako to nije dozvoljeno.  

Predsjedatelj pita da li to treba prijaviti ako je to nelegalno. 

Načelnik kaže da to može prijaviti bilo tko. 

 

Predsjedatelj podsjeća na pitanje sa jedne od prethodnih sjednica, stari priključci na vodu, Buktenica 

i ostali. 

Načelnik izvješćuje da je već potpisano i da to mogu smatrati riješenim, a ako slučajno još nije 

plaćeno daje Tonkici Radeljić u zadatak da to plati. 

 

Ad 5.) Rasprava o Proračunu Općine Šolta za 2023.g. 

 

U uvodnoj riječi Načelnik poziva vijećnike da svoje amandmane i prijedloge daju pismeno tako da se 

do naredne sjednice mogu izvršiti izmjene i napraviti prijedlog Proračuna koji će ići na usvajanje. Daje 

riječ izvjestiteljici po ovoj točki Tonkici Radeljić. 

Tonkica Radeljić obrazlaže predložene programe: 

 

1.  PROGRAM ODRŽAVANJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE za 2023.g. 

 

Ante Blašković traži da se groblje u Gornjem Selu izdvoji i stavi kao svetište, a ne kao svako drugo 

groblje, ono mora imati posebno mjesto. 

Predsjedatelj komentira da je svetištem proglasila Crkva pa neka i dio financiranja preuzme Crkva. 

Ante Blašković smatra da ta činjenica, svetište, nije iskorištena, kroz to se može dobro zaraditi. 



Načelnik naglašava da se to ne može izdvojiti, objekt nije općinski i sa ulaganjem u objekte koji nisu 

u općinskom vlasništvu treba pripaziti. Predlaže povećati iznos za to groblje. Općenito smatra da treba 

povećati iznose za groblja. 

 

Tomislav Sinovčić pita za što su predviđena sredstva u iznosu od 6 i 7 tisuća eura, a za župu sv. 

Stjepana i sv. Ivana. 

Načelnik obrazlaže da je to pomoć za popravak po crkvama kao što su vrata, zvona, pituravanje, 

klupe, kušini i sl. 

Ante Blašković smatra da i svećenici moraju dati svoj plan i program i opravdavati sredstva. 

 

Predsjedatelj napominje da programi ponovno nisu  dobro razrađeni, pita može li se preciznije 

razraditi da se vidi u kojem mjesnom odboru i za koju cestu će se koliko uložiti. 

Nadalje ga zanima zašto su deratizacija, dezinsekcija itd. u ovom programu. 

 

Načelnik obrazlaže da smo dužni 2 puta godišnje vršiti te aktivnosti, obavlja ih firma CIAN po točno 

određenom planu. 

Tonkica Radeljić dopunjuje da ta aktivnost prije nije bila izdvojena ali je Revizija tražila ovakvu 

proceduru i zato se sada nalazi u ovom programu. 

Nadalje obrazlaže da se detaljnije aktivnosti po mjesnim odborima vide u Programu građenja. U ovom 

Programu održavanja ne može se predvidjeti npr. Koliko će se žarulja povariti niti koliko rupa na cesti 

otvoriti niti u kojem mjesnom odboru. 

 

2.  PROGRAM GRAĐENJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE za 2023.g. 

 

Predsjedatelj predlaže i u ovom programu precizirati stavke za što točno i gdje idu. 

 

Zvjezdana Jelinčić izvješćuje da će dati amandman da se uvrsti cesta iz Velog doca koju su 

građevinari zatrpali. 

Načelnik prihvaća. 

 

Ante Blašković naglašava da se trebaju poštivati planovi mjesnih odbora. 

Tonkica Radeljić izvješćuje da su se planovi MO uzeli u obzir. 

 

Tihomir Glavurtić traži da se radovi poredaju po nekom prioritetu i obavijeste mjesni odbori kada će 

započeti neki radovi. 

Ante Blašković naglašava da se zbog osobnog profita pojedinaca uništava javno dobro pa tako cesta 

prema Gornjoj krušici će uskoro biti sasvim uništena jer prolaze veliki kamioni, novac za tu cestu je 

bačen. 

 

Tomislav Sinovčić pita postoji li projekt plaže Vela garma u Maslinici. 

Tonkica Radeljić potvrđuje, projekt je prijavljen na natječaj. 

Tihomor Glavurtić izvješćuje da se tamo ne može svašta raditi zbog prirodnih nepogoda, ali mjesni 

odbor ništa ne zna kakvi su planovi za Velu garmu. 

Načelnik predlaže da dođu vidjeti građevinsku dozvolu i projekt  i da se ništa ne radi u moru. 

Predsjedatelj moli JUO OŠ ako je tehnički moguće projekt poslati Mjesnom odboru Maslinica. 

 

Ante Blašković pita za dogovorena sredstva za uređenje javnih voda, da li je predviđeno u Proračunu, 

jer nije uspio pronaći tu stavku. 



 

Načelnik odgovara da se obavezno mora predvidjeti 200-300 tisuća kuna, i dao je Tonkici Radeljić da 

to uvrsti u Proračun. 

Tonkica Radeljić izvješćuje da će se projekt uređenja voda prijaviti na natječaj pa je predviđen iznos i 

za projektnu dokumentaciju. 

 

Predsjedatelj u 10:50 sati daje pauzu od 15 minuta. 

U 11:11 sati nastavlja se sjednica. 

 

3. PROGRAM ODRŽIVOG GOSPODARENJA OTPADOM za 2023.g. 

 

Načelnik izvješćuje u svezi uklanjanja azbesta, o javnom pozivu koji će se objaviti da se jave 

stanovnici koji imaju namjeru ukloniti azbestne krovove. Općina ima namjeru sufinancirati do 10.000 

kn po krovu, što je najviše što je ijedna općina u Hrvatskoj sufinancirala, odredit će se kategorije, 

također će financirati zbrinjavanje uklonjenog azbesta i to po svim pravilima. Pokušat će se doći do 

novaca iz Županije i Fonda za zaštitu okoliša. Mjesni odbori su dobili zadatak da popišu količinu 

azbesta u svojim mjestima. 

 

Predsjedatelj pita pojašnjenje pojma „izvanproračunski korisnik“. 

Tonkica Radeljić pojašnjava da je to u ovom slučaju Fond za zaštitu okoliša. 

 

 

4. PROGRAM SOCIJALNE SKRBI za 2023.g. 

 

Tihomir Glavurtić izvješćuje da će dati amandman za povećanje na stavci „nezaposlenim osobama i 

korisnicima zajamčene minimalne naknade“ da pomoć bude bar 500 kn. 

 

 

5. PROGRAM POTICANJA RADA ORGANIZACIJA CIVILNOG DRUŠTVA za 2023.g. 

 

Tihomir Glavurtić izvješćuje da će dati amandman za osiguranje sredstava za uređenje prostorije 

bratovštine i muzejskog postava u Maslinici.  

 

Luka Burica pita za mogućnost uređenja prostora kojeg koristi ŠGZ Olinta, od koga tražiti sredstva 

obzirom na vlasništvo prostora. Da li to ide kroz Proračun, kakve opcije imaju. 

Načelnik pojašnjava da je zgrada u vlasništvu Poljoprivredne zadruge Grohote od 1999.g., Općina je 

ostala samo trajni korisnik, kako će biti dalje ne zna obzirom da je zgrada pod hipotekom zbog kredita 

za novu uljaru, a Općina nije upisana u zemljišnim knjigama kao trajni korisnik. Općina će krenuti u 

uređenje prostora Sale, kuhinje i wc-a pa može obuhvatiti i prostorije ŠGZ-a, ali se mora i sama 

udruga oko toga angažirati. 

 

 

6. PROGRAM OSIGURANJA STANDARDA PREDŠKOLSKOG I OSNOVNOŠKOLSKOG ODGOJA I 

OBRAZOVANJA za 2023.g. 

 

Načelnik izvješćuje da je dječji vrtić Čarobni pianino otkazao sa 31.08.2023.g. Sada sa Gradom 

Splitom pokušava riješiti preuzimanje vrtića. S njihove strane postoji dobra volja, ali će se možda 

trebati platiti dug koji je ostao iz nekih prošlih vremena iako je u zastari. 

 



7. PROGRAM UTROŠKA SREDSTAVA NAKNADE ZA ZADRŽAVANJE NEZAKONITO IZGRAĐENIH 

ZGRADA za 2023 

 

Nakon kratkog obrazloženja Tonkice Radeljić nije bilo rasprave. 

 

8. PROGRAM ORGANIZIRANJA I PROVOĐENJA SUSTAVA CIVILNE I PROTUPOŽARNE ZAŠTITE za 

2023.g. 

 

Ante Blašković pita, navedeno pod točkom 5., da li je to zakonska obveza, povećanje djelatnika 

MUP-a ljeti, jer to nam apsolutno ništa ne znači. 

Načelnik pojašnjava da to nije zakonska obveza, slaže se da ne odrađuju svoj posao kako treba, 

35.000 kn daje se MUP-u u vidu donacije, a onda oni sami plaćaju svoje troškove.  Svakako druge 

općine se bore da dođu do tog pojačanja ljeti. 

 

Predsjedatelj podsjeća da se već prije zaključilo da treba upriličiti sastanak sa načelnikom policijske 

uprave za razgovor o problemima, pa sada ponavlja da se odredi taj sastanak. 

 

9. PROGRAM JAVNIH POTREBA HGSS-A za 2023 

 

Tonkica Radeljić naglašava da je predviđeni iznos točno zakonski određen.  

Nema zainteresiranih za raspravu. 

 

Ćiril Kalebić u 11:58 na kratko napušta sjednicu. 

 

10. FINANCIJSKI PLAN 2023-2025 KICOŠ 

Tonkica Radeljić kratko obrazlaže, predvidjela je sredstva kao i do sada budući još nije donesena odluka da li se 

KICOŠ ukida.  

 

11. PRIJEDLOG PLANA PRORAČUNA ZA 2023-2025 

 

Tonkica Spicijalić želi istaknuti projekte koji nisu obuhvaćeni već navedenim programima, a to su: Eko projekt 

ispod i poviše, uređenje zemljišnih i katastarskih knjiga, autobusni prijevoz, te programi građenja i uređenja 

objekata: kuća Marka Marulića, starački dom, stara škola u Gornjem Selu i dogradnja dječjeg vrtića. 

 

Zvjezdana Jelinčić izvješćuje da će dati amandman da se među navedene objekte uvrsti i stara škola u 

Stomorskoj. 

 

Predsjedatelj upućuje vijećnike da pripreme amandmane za Proračun na vrijeme. Najavljuje slijedeću 

sjednicu za 12.12. u 08:15 h, a poziv i materijali biti će dostavljeni u roku. Rebalans Proračuna i točke 

koje ostanu staviti će na još jednu sjednicu do Božića.  

 

12. ODLUKA O IZVRŠAVANJU PRORAČUNA 

Nema rasprave. 

13. ODLUKA O SUKCESIVNOM POKRIĆU MANJKA 

Nema rasprave. 

 

Ad 6.) Donošenje odluke o statusu Kulturno-informativnog centra Općine Šolta 

 

Predsjedatelj navodi da se davno o ovakvom KIC-u govori da će se ukinuti, jer nam ovakav kakav je 

ne treba. Dio djelatnika treba vratiti odakle su došli. Mišljenja je i dalje da nije potreban, a djelatnosti 

koje je obavljao, a potrebne su, mogu se nastaviti obavljati u Općini kao i te osobe, u JU odjelu ili kroz 

Odjel za kulturu. 



 

Pročelnica smatra da jednoj maloj općini koja je složen mehanizam nije potreban takav odjel, a nema 

odjel za komunalu koji je 90 % poslova koje Općina obavlja. Ono što je neophodno je pravnik, 

ekonomist i građevinar, sve ostalo je sekundarno. 

 

Ćiril Kalebić se vratio na sjednicu u 12:17 sati. 

 

Načelnik navodi da je razmišljao o pojačanju u knjižnici, ali tu Općina nema ingerencije. Troškovi su 

isti bilo da su djelatnici u Općini ili KIC-u. Nije za to da se KIC ugasi i da povećava broj djelatnika u 

Općini. Smatra da je potreban veći angažman ljudi u KIC-u, ali ponavlja troškovi su isti pa je njegov 

prijedlog da ostane kako je bilo do sada. 

 

Predsjedatelj pita koliko Općina smije izdvajati za plaće.  

Načelnik daje odgovor  20% od izvornog Proračuna, a Općina je sada na cca 14-15 %. Napominje da 

to nisu samo plaće nego i svi materijalni troškovi. 

 

Predsjedatelja zanima ima li KIC svoje knjigovodstvo i da li se ono posebno plaća. Ustanove u 

kulturi imaju svoja pravila kojih se sigurno ne pridržava ali nitko nije provjeravao. Po njemu je 

ustanova sa „1,5“ zaposlenikom glupost i glasat će za gašenje. 

 

Zvjezdana Jelinčić navodi da se ovo pitanje povlači još od prošlog saziva vijeća. Financijski troškovi 

su isti, ali kao KIC drugačije se prijavljuje na natječaje i njegovim gašenjem zatvara se mogućnost za 

prijavu na mnoge natječaje. Naglašava, Statut KIC-a mijenjati obavezno. 

Ante Blašković slaže se da treba mijenjati Statut, time se treba ozbiljno pozabaviti. U KIC-u ima 

mnogo posla ako osoba hoće raditi. Ali ako će se posao svesti na slikavanje događanja onda to nema 

smisla. Ta ustanova bi trebala predstavljati Šoltu i obavljati sve poslove kako je navedeno u t.9. i 

dodati još što je potrebno. Pitanje je jedino da li je prava osoba na tom mjestu. 

 

Predsjedatelj navodi da se raspitao i da se ništa neće izgubiti ako se KIC ugasi i sve preuzme Općina, 

to može i pismeno elaborirati ako bude potrebno. 

 

Predsjedatelj predlaže glasovati o Odluci koja će glasiti 

1. Ukida se KICOŠ 

2. Djelatnici KICOŠ-a preuzimaju se u JUO Općine Šolta 

 

Pročelnica obrazlaže da Oduka ne može tako glasiti. Ministarstvo uprave se izjasnilo da KIC nije 

javna ustanova u kulturi i ne mogu se preuzimati djelatnici.  A i da se mogu preuzeti prethodno treba 

donijeti nekoliko odluka na Vijeću, napraviti sistematizaciju radnih mjesta, odrediti koeficijente, 

objaviti natječaje… 

 

Ćiril Kalebić zaključuje da ta dva djelatnika onda nemaju prava na išta ako se ustanova ukine. Smatra 

da je trebalo napraviti financijski izvještaj koliko je to novaca u KIC-u i koliko bi to bilo novaca  u 

Općini, koliko novaca štedimo, i da li Općina uopće treba te djelatnike, i kakve su njihove sudbine. 

 

Luka Burica iznosi da nije više siguran da je dobro ukinuti KIC, time se ništa ne dobiva sa financijske 

strane, organizaciju događanja neko mora odrađivati, jer TZ je napisala da njen posao nije organizacija 

događanja. Puno je veća zavrzlama ukinuti KIC nego ostaviti kako je. Možda ih samo treba potaknut 

da rade bolje. 



Tomislav Sinovčić je kaže također promijenio mišljenje i ne bi da se ukine, Smatra da obzirom da je 

KIC pod Vijećem može se ubuduće bolje kontrolirati. 

Tihomir Glavurtić iznosi da je njemu svejedno gdje će se raditi ako se posao dobro obavlja. Smatra 

da Općina mora dati neko kratko izvješće što se dobiva, a što gubi ukidanjem. 

Luka Burica smatra da je ravnateljica trebala biti tu i referirati se o svom radnom mjestu. 

 

Predsjedatelj stavlja na glasovanje  

Odluku 

1. Ukida se KIC otoka Šolte 

 

Provedenim glasovanjem sa 1 ZA, 2 SUZDRŽANA i 6 PROTIV odluka nije usvojena. 

 

Predsjedatelj saziva nastavak ove 21.sjednice u petak, 02.12., u 8:00 sati. Sjednica će se nastaviti 

sa Nacrtom Pravilnika KICOŠa i ostatkom dnevnog reda. Moli obvezno pozvati ravnateljicu 

KIC-a Marinu Garbin.  

Danas odraditi još točku 8.  

 

Ad 8.)   Plan upravljanja pomorskim dobrom – rasprava 

 

Načelnik izvješćuje da je Plan na javnom savjetovanju još sutra 30.11.  Sakupljaju se eventualne 

primjedbe i obrađuju, zatim se Plan šalje u Županiju. Županija sagledava sve stavke i daje svoje 

mišljenje, ili traži neki ispravak ili daje svoju suglasnost na taj Plan. Po pribavljenoj suglasnosti 

objavljuje se javni poziv da se predaju zahtjevi za koncesije. Kada je Plan usvojen ingerencija 

Načelnika prestaje, dalje je sve na Vijeću za koncesijska odobrenja, ono može tražiti od Županije 

davanje koncesija na 5 godina. Komunalni redar ukoliko se pomorsko dobro ne koristi po pravilima 

dužan je ukloniti štekate, tj.objekte. 

 

Tihomir Glavurtić govori o štekatu ispred bratske kuće i restorana Sagita, opet je tako u Planu, opet 

se daje restoranu oba štekata iako Sagita nije više u prostoru bratska kuće. Tu je planiran muzejski 

postav i još neki sadržaji, a štekat se opet daje njima. Zašto Lav doo na Punti ima 2 kućice od 12 m2, u 

prednosti je ispred svih, to je protiv svih pravila, Mišić na ovu primjedbu nije reagirao. 

Druga primjedba je na ležaljke koje se ne može razastrit po 100 m plaže.  

 

Pročelnica pojašnjava da se kad iznajmiš ležaljku ona može odnijeti na bilo koji dio plaže, može se 

samo ograničiti broj ležaljki koje koncesionar može imati. 

 

Tihomir Glavurtić naglašava da do dana današnjega Općina nije odredila  da se  zna  odakle dokle 

je koji štekat i nitko se ne drži metra. 

 

Luka Burica pita da li je legalno da su na Punti u Maslinici 2 objekta, je li oba moraju biti tipski 

objekti, i drugo zašto bazen u Nečujmu spada u JPP, a ne pomorsko dobro, postoji li granica 

pomorskog dobra. 

 

Načelnik pojašnjava da je dio bazena na JPP, a dio na pomorskom dobru. Granica pomorskog dobra je 

određena, pomorsko dobro se ne može razbiti na 2 dijela. Kao što je slučaj u Rogaču gdje prolazi 

cesta. A što se tiče Punte neka Pročelnica provjeri kod mjerodavnih. 

 

Luka Burica pita što sa koncesijom za Pasarelu, što će biti sa tim, da li će muringe dobiti nazad. 



Načelnik pojašnjava da Općina ne može podržavat ilegalno vezivanje, oni se uspoređuju sa Tatinjom, 

Jorijom i Šešulom. To nije isto. Županija je nadležna, kada dobiju koncesiju od njih njima će i plaćat. 

Imaju prijave i Županija je donijela rješenje o uklanjanju, ako to zanemari i Općina preuzme na sebe 

kakva će se kazna odrediti Općini, on to ne zna. Ne želi se svađati sa nikim niti „oduzimati kruh iz 

usta“, kao šta oni to kažu, ali što Općina tu sad može učiniti.    

Ante Blašković naglašava da ne mora baš svaki interesantni dio obale biti u koncesiji, ne mora se sve 

iznajmiti, i onda još plaže kao npr. kod Laganinija budu prekrivene praznim ležaljkama. 

 

Predsjedatelj 1. dio 21. sjednice zaključuje u 13:23 sati i podsjeća na nastavak sjednice koji će 

biti u petak, 02.12., u 8:00 sati. 
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